
Dobromierz, dnia 15 czerwca 2010 r. 
 
 
 
Do wszystkich wykonawców 
postępowania ZP-341/5/10 

 
 
 

Dotyczy przetargu na dostawę i montaż wyposażenia czterech placów zabaw 
na terenie gminy Dobromierz 

 
Odpowiedzi na zapytania z dnia 14.06.2010 r. 
 

1. Czy dopuszcza się, aby ślizg zjeżdżalni w przypadku zadania nr 1 był wykonany również  
ze stali nierdzewnej? 

 
Odpowiedź 
Zamawiający dopuszcza możliwość wykonania ślizgu zjeżdżalni w zadaniu nr 1 ze stali 
nierdzewnej. 
 
2. Czy dopuszcza się, aby huśtawka pojedyncza do zestawu z zadania nr 1 była elementem 

wolnostojącym? 
 
Odpowiedź 
Zamawiający nie dopuszcza takiej możliwości. Huśtawka pojedyncza wraz z drabiną 
dwustronną musi być elementem zestawu zabawowego wymienionego w zadaniu nr 1. 
 
3. Czy urządzenia mają być montowane za pomocą kotew stalowych i zabetonowane, czy 

Zamawiający dopuszcza montaż poprzez wykopanie po uprzednim zabezpieczeniu przed 
wilgocią części wkopywanych i zalanie zaprawą betonową? 

 
Odpowiedź 
Zamawiający dopuszcza możliwość montowania za pomocą kotew stalowych i zabetonowanie 
jak również przez wykopanie po uprzednim zabezpieczeniu przed wilgocią części 
wkopywanych i zalanie zaprawą betonową pod warunkiem, że Oferent udzieli minimum  
5-letniego okresu gwarancji na całość zamówienia.. 
 

Odpowiedzi na zapytania z dnia 15.06.2010 r. 
 
 
1. Czy w rozumieniu Zamawiającego belka do przeskoków to pojedynczy element stały 
wmontowany w podłoże, czy zestaw belek czy też belka na sprężynach? 
 
Odpowiedź 
Belka do przeskoków wymieniona w rozdziale III, pkt 2.2., zadanie nr 2, lit. k) to pojedynczy 
element gdzie belka zamontowana jest na dwóch metalowych sprężynach. 
 
 
 
 
 



2. Czy Zamawiający potwierdza wymogi zawarte w SIWZ (sklejka), czy zdecyduje o zmianie 
materiału na HDPE? 
 
Odpowiedź 
Wykonawca zgodnie z SIWZ musi spełnić wymagania zawarte w rozdziale III, pkt 2.1. tak aby 
trwałość użytkowania urządzeń miała minimum 5-letnią gwarancję trwałości.  
 
3. Czy Zamawiający potwierdza wymogi zawarte w SIWZ odnośnie montażu bezpośrednio w 
grunt na fundamentach betonowych, czy zdecyduje o zmianie sposobu montażu na kotwy 
stalowe pozwalające na zamocowanie elementów drewnianych na poziomie 10 cm ponad 
gruntem. 
 
Odpowiedź 
Patrz odpowiedź na pytanie nr 3 znajdująca się w odpowiedziach na zapytania z dnia 
14.06.2010 r. 

 
 
         Z-ca Wójta 
        (-) Kazimierz Sychowicz  


